

颁发 ISO 14001 & OHSAS 18001 证书予新福港（土木）有限公司及 OHSAS 18001 予新福港营造有限公司

国际认可认证有限公司早前颁发 ISO 14001 和 OHSAS 18001 证书予新福港建设集团有限公司旗下附属公司——新福港（土木）有限公司，认证范围为「楼宇建筑工程」。另外，该集团旗下的新福港营造有限公司也获颁发 OHSAS 18001 证书，认证范围为「楼宇建筑工程，保养、修复及改善建筑物和周围环境设施的建筑工程」。

新福港（土木）有限公司成立于一九七八年，主要从事土木工程工程，例如天桥，行人天桥，行人隧道，打桩等。新福港营造有限公司成立于1961年，主要从事建造和维修建筑物，如一流的酒店，商业大楼，医院，学校，大学校园等。成功取得 ISO 14001和OHSAS 18001两项证书充分证明了他们的强大实力，是体现他们在管理方面的领先优势和丰富经验的重要认可。

实施 ISO 14001 和 OHSAS 18001 这两项认证，使他们于环保与职业健康及安全的管理工作更加完善。同时，亦进一步确保项目的环保及职业安全素质，让他们能持续地提供优质服务。他们非常感谢国际认可认证有限公司协助其完成了 ISO 14001 和 OHSAS 18001 的认证，对未来发展中可预见的所能产生的积极作用有充分信心。他们对审计小组的专业态度印象深刻，表示赞赏，并强力推荐给其商业伙伴，以期共同的进步。



**ISO 14001 & OHSAS 18001 Certificates awarded to Sun Fook Kong (Civil) Ltd.
and OHSAS 18001 awarded to Sun Fook Kong Construction Ltd.**

Accredited Certification Int'l Ltd. has recently awarded the ISO 14001 & OHSAS 18001 Certificates to Sun Fook Kong (Civil) Ltd., a subsidiary of Sun Fook Kong Construction Holdings Ltd., for its construction of building works. In addition, another subsidiary of the Holdings Company, namely Sun Fook Kong Construction Ltd., was also awarded the OHSAS 18001 Certificates for its construction of building works, building activities which keep, restore and improve the facilities of buildings and surroundings.

Sun Fook Kong (Civil) Ltd. was established in 1978, mainly engaged in civil engineering works such as flyovers, footbridges, subways, piling, etc. Sun Fook Kong Construction Ltd. was established in 1961, mainly engaged in construction and maintenance of building such as top-class hotels, commercial complexes, hospitals, schools, university complexes, etc. Successfully obtained ISO 14001 and OHSAS 18001 certificates fully described their determination, experience, excellence management as leading edge of the construction sector, which is important to achieve the recognition.

The implementation of ISO 14001 and OHSAS 18001 helps improve the efficiency of the companies' management system in environmental sustainable developments and occupational safety respectively. The companies were very delightful for these recognitions and were confident for the foreseeable bright future. The professional attitude of the audit team was impressive. They will highly recommend ACI to their business partners.

